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Kommunstyrelsen 

 

 

Justerandes sign   

 

 

Ks § 105      

 

 

Budget 2016 och plan 2017-2020 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag till budget 2016 och investeringsplan 2017-2020, 

med ett beräknat resultat på 11 889 tkr. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Alliansen lämnar förslag till budget 2016 och plan 2017-2020. 

 

Beslutsunderlag 
Alliansens förslag till budget. 

 

Yrkanden 
Carina Bengtsson (C) yrkar för alliansen att följande ändringar görs i 

dokumentet Budgetberedningens beslut budget 2016: 

1. Kommunledningsförvaltningen stycke 9, meningen ändras till: Budgeten 

för personalavdelningen minskas med 250 000 kr. 

2. Barn- och utbildningsnämnden stycke 3, i sista meningen tas ordet 

sammantaget bort och följande läggs till: inklusive Komvux och SFI. 

Plus 4,375 mkr för 2016 enligt gymnasieutredningen. 

3. Kultur- och fritidsnämnden stycke 3, ändras till: Genom att flytta 

fritidsgården i Ljungby till Kungshögsskolan minskas kommunens 

hyreskostnad med 184 000 kr. Besparingen genomförs när hyreskontrakt 

på befintlig lokal löper ut. 

4. Finansiering stycke 3, ordet stamnät tas bort och ersätts av 

bredbandsutbyggnad. 

5. Socialnämnden, följande läggs till: Budgeten utökas med 0,5 mkr för 

utredning om boende till äldre. 

6. Kostnaderna för el minskas med 3 mkr. 

 

Med dessa ändringar är resultatet i alliansens förslag till budget 14,5 mkr, enligt 

Carina Bengtsson (C). 

 

Anne Karlsson (S) yrkar att: 

1. Studieförbunden behåller 200 000 kr.  

2. Tjänsten för samordning i arbetsmarknadsfrågor behålls (250 000 kr). 

3. Minska tillägget till kostavdelningen för svenskt kött från 850 000 kr till 

400 000 kr för att istället uppmuntra en köttfri dag i veckan. 
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4. Återbruket på Bredemad införs under socialnämndens, tekniska 

nämndens samt personal- och arbetsmarknadsutskottets gemensamma 

ansvar, som en arbetsmarknadsåtgärd. Verksamheten är självfinansierad.  

5. Tidigarelägg renoveringen av Grand för kulturen, tillför 9 mkr i 

investeringsbudgeten 2016. 

6. Avsätt 500 000 kr för planering av ett nytt boende för äldre. 

 

Kerstin Wiréhn (V) yrkar: 

1. Kommunledningsförvaltningen: Behåll 250 00 kr för 

arbetsmarknadsåtgärder. 

2. Minska kostnader genom att lägga ner arbetsutskottet i tekniska 

nämnden. 

3. Omfördela anslagen till kostavdelningen genom att minska budgeten för 

kött med 330 000 kr som istället läggs på ekologiska livsmedel. 

4. Socialnämnden: Behåll serviceinsatser inom äldreomsorgen (1 mkr) och 

matdistribution (1,6 mkr), ökad ram för detta med 2,6 mkr. 

5. Behåll Ljungberga genom att återgå till de förra arvodesreglerna, ta bort 

0,5 kommunalråd och en vice ordföranden i nämnderna. 

6. Utred tidmätningssystemet TES och lämna redovisning till fullmäktige. 

7. Ta bort arbetsutskottet i kultur- och fritidsnämnden. 

8. Minska inte anslagen till studieförbunden (200 tkr) 

9. Ökad ram med 300 000 kr för investeringsbidrag till föreningar och inte 

ökade lokalhyror till föreningar. 

10. Barn- och utbildningsnämnden: Öka ramen med 2 mkr för att starta 

processen att minska barngrupperna inom förskolan. 

11. Sätt igång Återbruket på Bredemad. 

12. Höj skatten med 10 ören, vilket ger 5,2 mkr.  

 

Vänsterns yrkanden ger en budget som går ihop med ursprungsförslaget, enligt 

Kerstin Wiréhn (V). 

 

Roland Johansson (ALT) yrkar att socialnämnden får fatta nytt beslut om hur de 

ska spara in 2 procent, att de inte ska spara 8,5 mkr på Ljungberga. 

 

Christer Henriksson (KD) yrkar att budgetärendet skjuts fram till september. 

 

Beslutsordning  
 

1. Ordföranden frågar om ärendet ska avgöras idag eller om det ska skjutas fram 

till september, enligt Christer Henrikssons (KD) yrkande. Ordföranden finner att 

ärendet ska avgöras idag. 
 

Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: 

Ja-röst för att ärendet ska avgöras idag och 

Nej-röst för att ärendet ska avgöras i september. 
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Omröstningen resulterar i 12 ja-röster och 3 nej-röster.  

Kommunstyrelsen har därmed beslutat att ärendet ska avgöras idag.  

 
Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Ann-Charlotte Wiesel (M) Ja  

Jan Sahlin (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Anne Karlsson (S) Ja  

Conny Simonsson (S) Ja  

Magnus Carlsson (S) Ja  

Håkan Bengtsson (S) Ja  

Gun Lindell (S) Ja  

Kerstin Wiréhn (V) Ja  

Jan Lorentzson (SD)  Nej 

Christer Henriksson (KD)  Nej 

Roland Johansson (ALT)  Nej 

Resultat 12 ja 3 nej 

 

2. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt alliansens förslag att minska 

budgeten för bidrag till studieförbund med 200 000 kr eller enligt Anne Karlsson (S) 

och Kerstin Wiréhns (V) yrkanden om att bidragen till studieförbunden ska vara 

oförändrat. Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt alliansens förslag. 

 

Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: 

Ja-röst för att minska bidraget med 200 000 kr och 

Nej-röst för att bidraget ska vara oförändrat. 

Omröstningen resulterar i 8 ja-röster och 7 nej-röster.  

Kommunstyrelsen har därmed beslutat att minska bidraget med 200 000 kr.  

 
Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Ann-Charlotte Wiesel (M) Ja  

Jan Sahlin (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Anne Karlsson (S)  Nej 

Conny Simonsson (S)  Nej 

Magnus Carlsson (S)  Nej 

Håkan Bengtsson (S)  Nej 

Gun Lindell (S)  Nej 

Kerstin Wiréhn (V)  Nej 

Jan Lorentzson (SD) Ja  

Christer Henriksson (KD)  Nej 

Roland Johansson (ALT) Ja  

Resultat 8 ja 7 nej 
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3.Ordföranden ställer proposition på följande förslag: 

 

1. Alliansens förslag att kostnaderna på personalavdelningen minskas med 

250 000 kr. 

2. Anne Karlssons (S) yrkande att tjänsten för samordning i 

arbetsmarknadsfrågor behålls (250 000 kr) 

3. Kerstin Wiréhns (V) yrkande att behålla 250 00 kr för 

arbetsmarknadsåtgärder. 

 

Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt alliansens 

förslag. Votering begärs. För att ta fram ett motförslag ställer 

ordföranden proposition på Anne Karlssons (S) och Kerstin Wiréhns (V) 

yrkanden och finner att Kerstin Wiréhns (V) yrkande ska vara 

motförslag. 

 

Därefter genomförs omröstningen med följande omröstningsordning: 

Ja-röst för alliansens förslag och 

Nej-röst för Kerstin Wiréhns (V) yrkande. 

 

Omröstningen resulterar i 9 ja-röster och 6 nej-röster. Kommunstyrelsen 

har därmed beslutat att föreslå att kostnaderna på personalavdelningen 

minskas med 250 000 kr. 

 
Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Ann-Charlotte Wiesel (M) Ja  

Jan Sahlin (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Anne Karlsson (S)  Nej 

Conny Simonsson (S)  Nej 

Magnus Carlsson (S)  Nej 

Håkan Bengtsson (S)  Nej 

Gun Lindell (S)  Nej 

Kerstin Wiréhn (V)  Nej 

Jan Lorentzson (SD) Ja  

Christer Henriksson (KD) Ja  

Roland Johansson (ALT) Ja  

Resultat 9 ja 6 nej 

 

 

4. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att Återbruk 

Bredemad ska återinföras enligt Anne Karlssons (S) och Kerstin Wiréhns 

(V) yrkanden och finner att de gör så. 
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5. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt alliansens 

förslag att öka kostavdelningens budget med 850 000 kr till inköp av 

svenskt kött eller enligt Anne Karlssons (S) yrkande att tillägget till 

kostavdelningen för svenskt kött minskas från 850 000 kr till 400 000 kr 

för att istället uppmuntra en köttfri dag i veckan. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt alliansens förslag. 

 

6. Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning:  

 

Ja-röst för alliansens förslag och 

Nej-röst för Anne Karlssons (S) yrkande. 

Omröstningen resulterar i 8 ja-röster och 7 nej-röster. Kommunstyrelsen 

har därmed beslutat att öka kostavdelningens budget med 850 000 kr till 

inköp av svenskt kött. 

 
Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Ann-Charlotte Wiesel (M) Ja  

Jan Sahlin (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Anne Karlsson (S)  Nej 

Conny Simonsson (S)  Nej 

Magnus Carlsson (S)  Nej 

Håkan Bengtsson (S)  Nej 

Gun Lindell (S)  Nej 

Kerstin Wiréhn (V)  Nej 

Jan Lorentzson (SD) Ja  

Christer Henriksson (KD)  Nej 

Roland Johansson (ALT) Ja  

Resultat 8 ja 7 nej 

 

 

7. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt alliansens 

förslag att renoveringen av Grand läggs i investeringsbudgeten 2017 

eller enligt Anne Karlssons (S) yrkande att renoveringen av Grand till ett 

kulturhus tidigareläggs ett år och att 9 mkr därför läggs till 

investeringsbudgeten 2016. Ordföranden finner att kommunstyrelsen 

beslutar enligt alliansens förslag. 

 

 Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: 

 Ja-röst för alliansens förslag och  

 Nej-röst för Anne Karlssons (S) yrkande. 
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 Omröstningen resulterar i 9 ja-röster och 6 nej-röster. Kommunstyrelsen 

 har därmed beslutat enligt alliansens förslag. 

 
Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Ann-Charlotte Wiesel (M) Ja  

Jan Sahlin (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Anne Karlsson (S)  Nej 

Conny Simonsson (S)  Nej 

Magnus Carlsson (S)  Nej 

Håkan Bengtsson (S)  Nej 

Gun Lindell (S)  Nej 

Kerstin Wiréhn (V)  Nej 

Jan Lorentzson (SD) Ja  

Christer Henriksson (KD) Ja  

Roland Johansson (ALT) Ja  

Resultat 9 ja 6 nej 

 

 

8.   Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt alliansens 

 förslag och Anne Karlssons (S) yrkande med Kerstin Wiréhns bifall till 

 att budgeten utökas med 0,5 mkr till förstudie för utredning om boende 

 till äldre. Ordföranden finner att de gör så. 

 

9.  Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller eller avslår Kerstin 

 Wiréhns (V) yrkande att skatten ska höjas med 10 ören och finner att 

 kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

10. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller eller avslår Kerstin 

 Wiréhns (V) yrkande att minska kostnader genom att lägga ner 

 arbetsutskottet i tekniska nämnden. Ordföranden finner att 

 kommunstyrelsen avslår yrkandet.  

 

11. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller eller avslår Kerstin 

 Wiréhns (V) yrkande att omfördela anslagen till kostavdelningen genom 

 att minska alliansens budgetförslag för svenskt kött med 330 000 kr som 

 istället läggs på ekologiska livsmedel. Ordföranden finner att 

 kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

12. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt alliansens 

 förslag att minska socialnämndens budget för matdistribution med 1,6 

 mkr samt minskad budget för serviceinsatser med 1 mkr eller enligt 

 Kerstin Wiréhns (V) yrkande att behålla serviceinsatser inom 
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 äldreomsorgen (1 mkr) och matdistribution (1,6 mkr) och att öka ramen 

 för detta med 2,6 mkr. Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar 

 enligt alliansens förslag. 

 

Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: 

Ja-röst för alliansens förslag och  

Nej-röst för Kerstin Wiréhns (V) yrkande. 

Omröstningen resulterar i 6 ja-röster och 9 nej-röster. Kommunstyrelsen 

har därmed beslutat enligt Kerstin Wiréhns (V) yrkande. 

 
Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Ann-Charlotte Wiesel (M) Ja  

Jan Sahlin (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Anne Karlsson (S)  Nej 

Conny Simonsson (S)  Nej 

Magnus Carlsson (S)  Nej 

Håkan Bengtsson (S)  Nej 

Gun Lindell (S)  Nej 

Kerstin Wiréhn (V)  Nej 

Jan Lorentzson (SD)  Nej 

Christer Henriksson (KD)  Nej 

Roland Johansson (ALT)  Nej 

Resultat 6 ja 9 nej 

 

 

13. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att bifalla eller avslå 

 Kerstin Wiréhns (V) yrkande att behålla Ljungberga genom att återgå till 

 de förra arvodesreglerna. Ordföranden finner att kommunstyrelsen 

 beslutar att avslå yrkandet.  

 

 Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: 

 Ja-röst för att avslå Kerstin Wiréhns (V) yrkande och  

 Nej-röst för att bifalla yrkandet. 

 Omröstningen resulterar i 13 ja-röster och 2 nej-röster. 

 Kommunstyrelsen har därmed beslutat att avslå Kerstin Wiréhns (V) 

 yrkande. 

 

 
Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Ann-Charlotte Wiesel (M) Ja  

Jan Sahlin (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  
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Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Anne Karlsson (S) Ja  

Conny Simonsson (S) Ja  

Magnus Carlsson (S) Ja  

Håkan Bengtsson (S) Ja  

Gun Lindell (S) Ja  

Kerstin Wiréhn (V)  Nej 

Jan Lorentzson (SD) Ja  

Christer Henriksson (KD)  Nej 

Roland Johansson (ALT) Ja  

Resultat 13 ja 2 nej 

 

 

14. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att bifalla eller avslå 

 Kerstin Wiréhns (V) yrkande att utreda tidmätningssystemet TES och 

 lämna redovisning till fullmäktige. Ordföranden finner att 

 kommunstyrelsen bifaller yrkandet. 

 

15. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att bifalla eller avslå 

 Kerstin Wiréhns (V) yrkande att ta bort arbetsutskottet i kultur- och 

 fritidsnämnden. Ordföranden finner att kommunstyrelsen avslår 

 yrkandet. 

 

16. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att bifalla eller avslå 

 Kerstin Wiréhns (V) yrkande att öka ramen med 300 000 kr för 

 investeringsbidrag till föreningar och inte ökade lokalhyror till 

 föreningar. Ordföranden finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

8. 17. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att bifalla eller 

avslå Kerstin Wiréhns (V) yrkande att öka ramen med 2 mkr för att starta 

processen att minska barngrupperna inom förskolan. Ordföranden finner 

att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

18. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att bifalla eller avslå 

 Roland Johanssons  (ALT) yrkande om att socialnämnden får fatta nytt 

 beslut om hur de ska spara in 2 procent, att de inte ska spara 8,5 mkr på 

 Ljungberga. Ordföranden finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

 Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: 

 Ja-röst för att avslå yrkandet och 

 Nej-röst för att bifalla yrkandet. 

 Omröstningen resulterar i 11 ja-röster och 3 nej-röster. En ledamot avstår 

 från att rösta. Kommunstyrelsen har därmed beslutat att avslå yrkandet. 
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Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Ann-Charlotte Wiesel (M) Ja  

Jan Sahlin (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Anne Karlsson (S) Ja  

Conny Simonsson (S) Ja  

Magnus Carlsson (S) Ja  

Håkan Bengtsson (S) Ja  

Gun Lindell (S) Ja  

Kerstin Wiréhn (V) - - 

Jan Lorentzson (SD)  Nej 

Christer Henriksson (KD)  Nej 

Roland Johansson (ALT)  Nej 

Resultat 11 ja 3 nej 

 

 

19.  Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att föreslå att fullmäktige 

 fastställer den föreslagna budgeten i övrigt och finner att de gör 

 så. 

 

  

 

 

 

 

 

 


